

Dear Principal

It's not often we get the chance to stop and reflect on what we've been through as a community. In the last two years, we've experienced great change, yet always found a way to support each other.

Education Through the Pandemic- Dubai Schools story is a new documentary that shows how Dubai's school leaders, teachers, parents and students worked together to make sure that children's education could continue.

It features interviews with different members of Dubai's private school community, recounting their experience of first becoming aware of the outbreak, through to the switch to distance learning, and to re-opening school in a changed world.

The documentary was screened on Dubai One last weekend. You can view it [here](#). Please share the link with your parent community, school staff and others.

Thank you for the contribution you have made to Dubai, and the positive impact you continue to make.

Regards

KHDA

السيدات/ السادة مديرو المدارس المحترمون

قليلاً ما نجد فرصةً لالتقاط أنفاسنا والتأمل فيما مررنا به كمجتمعٍ تعليمي، فعلى مدى العامين الماضيين واجهنا تغييراتٍ لا سابق لها، ولكننا كعادتنا وجدنا السبيل للوقوف بجانب بعضنا بعضاً.

"التعليم في زمن الجائحة.. قصة دبي" وثائقي جديد يسلط الضوء على الكيفية التي تمكنت بها القيادات المدرسية والمعلمين وأولياء الأمور والطلبة من العمل معاً لضمان استمرارية التعليم للطلبة في مختلف الظروف.

ويتضمن الوثائقي مقابلات مع أشخاص من مختلف مكونات المجتمع المدرسي بدبي، يتحدثون فيها عن تجربتهم منذ لحظة سماعهم بتفشي المرض للمرة الأولى، مروراً بالتحول إلى تجربة التعلم عن بُعد، وحتى إعادة فتح المدارس في عالمٍ تغير عما سبق.

وقد تم بث هذا الوثائقي على قناة "دبي ون" خلال الإجازة الأسبوعية، ويمكنكم مشاهدته عبر [النقر هنا](#). راجين نشر رابط الفيديو مع جميع المهتمين من كوادركم ومجتمع أولياء الأمور في مدرستكم.

شاكرين لكم جهودكم وإسهاماتكم في الميدان التعليمي بدبي، والأثر الإيجابي الطيب الذي لطالما أثريتم به هذا الميدان.

مع أطيب التحيات،

هيئة المعرفة و التنية البشرية